
 

PROTOKÓŁ NR 1/2020 

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 20 STYCZNIA 2020 R. 

 

  

W dniu 20 stycznia 2020 r. o godz. 13.30 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Rady oraz zaproszona Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Marzenna Utko, Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej                

i Ochrony Środowiska Ewa Sadowska. 

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady, otworzyła Przewodnicząca Rady Ewa 

Maksymowicz, która powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła ważność zebrania.  

Następnie poprosiła o odczytanie porządku obrad, który został przegłosowany jednogłośnie za 

jego przyjęciem. 

Kolejnym punktem było zapoznanie się z protokołem z poprzedniego posiedzenia, każdy                      

z członków nie wniósł żadnych uwag i został podpisany przez Przewodnicząca Rady. 

Przewodnicząca przekazała bardzo dobrą wiadomość, że prośba Rady w sprawie poprawienia 

poręczy w Domu Handlowym CARO przy ul. Mielczarskiego zostały natychmiast po interwencji 

poprawione i osobiście sprawdziła jak to zostało wykonane. Kolejnym pozytywnym punktem 

jest otrzymanie pisma zwrotnego od zarządcy ul. Kołobrzeskiej 1C, że do końca lutego 

wskazane usterki zostaną naprawione. 

Następnie Pani Ewa zapytała Pani Katarzyny Kopeć o sytuację z nieprawidłowego podjazdu 

na ul. Krótkiej. Pani Katarzyna poinformowała, że kontaktowała się z zarządcą budynku, który 

poinformował, że z drugiej strony budynku jest podjazd na gładko dla osób na wózkach. 

Przewodnicząca poprosiła Panią Kopeć, aby wystosować  pismo do zarządcy o poprawienie 

podjazdu od przodu budynku dostosowując do osób z balkonikami, uporządkowania toalety 

znajdującej się na parterze oraz zamontowania dzwonka przy drzwiach, które są zawsze 

zamknięte dla osób niepełnosprawnych.    

Kolejnym punktem było przedstawienie przez Katarzynę Kopeć informacji o wysłanych pismach  

do TESCO, do Zarządcy ul. Kołobrzeskiej. 

Przewodnicząca przedstawiła zebranym informację pn. „Co powinieneś wiedzieć o Asystencie 

osobistym osoby niepełnosprawnej”. 

Następnie zabrała głos Ewa Sadowska z informacją na temat przebudowy linii komunikacyjnej 

i w związku z tym budowa chodnika na ul. Klonowej jest wstrzymana. 

Przewodnicząca ponownie prosi o naprawienie studzienki na ul. Staromiejskiej. Prosi również 

o naprawienie wyrwy w polbruku nad jeziorkiem przy zjeździe na łódki. Przewodnicząca 

poprosiła Panią Naczelnik Ewę Sadowską o zabieranie jej na sprawdzanie terenu i ustalanie 



 

np. ustawianiu nowych ławek. Pani Ewa Sadowska poinformowała, że ławka przy                                   

ul. Daszyńskiego 29 będzie przestawiona w cień.  

Pani Grażyna Kocisz poprosiła o interwencję u Starosty Kętrzyńskiego w sprawie braku okulisty 

w mieście Kętrzyn na Narodowy Fundusz Zdrowia.  

Przewodnicząca poinformowała Radę, że brak kontaktu z osobą z promocji Urzędu Miasta                   

w sprawie wydrukowania poradnika savoir vivre.  

Przewodnicząca z Kierownik MOPS omówiły warunki Asystenta Osoby Niepełnosprawnej, Pani 

Kierownik poinformowała, że usługi asystenckie są na umowę o pracę, a Pani Ewa 

Maksymowicz nie może wskazywać osób, kto to ma być, natomiast Pani Ewa Maksymowicz 

twierdzi, że może wskazywać. Projekt będzie trwał od marca do grudnia. Na sesji zostanie 

przedstawiona uchwała, że Gmina Miejska Kętrzyn przystąpi do programu. Dopiero wtedy 

możemy ogłosić nabór na asystenta. Na stronie MOPS jest informacja, że będzie taki projekt i 

że będą potrzebować do pracy. Pani Kierownik poprosiła o rozreklamowanie projektu na stronie 

miasta. Asystent będzie dostępny do pracy w godzinach 7-22.  

Przewodnicząca poinformowała, że współpracuje z Płockim Pełnomocnikiem ds. osób 

niepełnosprawnych. Opowiedziała również o sytuacjach z asystentką, że są niedoświadczone 

i powinny być przeszkolone i mieć jakieś pojęcie o tej pracy oraz prosi o wsparcie 

psychologiczne dla asystentów. Jeden asystent może pracować 30 godzin z jednym 

podopiecznym. 

Przewodnicząca podziękowała za spotkanie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Rady 

Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych 

 

Ewa Maksymowicz 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Kopeć  


